
 

 

Klankbordgroep bijeenkomst I 
Initiatief A4-N11 Grote Polder Zoeterwoude  

 

Datum en tijd 21 februari’22 – 19:30 – 21:00 uur 

Volgende bijeenkomst - 

Aanwezigen 12 totaal 
1 haakte later aan 
2 afmeldingen 

Mee te zenden stukken  Presentatie bijeenkomst I 
Concept spelregels Klankbordgroep 
Vragenlijst bijeenkomst 7 en 9 dec. 2021 

  

ACTIES 
 

 

Initiatiefnemers Vraag aan gem. Zoeterwoude, naar hoeveel mensen is die verstuurd en 
hoeveel hebben deelgenomen aan de enquête. 

Initiatiefnemers In de volgende bijeenkomst de mogelijkheden van windenergie ten oosten 
van het windpark van Heineken tonen 

Initiatiefnemers Volgende bijeenkomst verder inzoomen op de belemmeringenkaart van de 
A4-N11 

Initiatiefnemers Vragen aan de agrariërs of ze willen aanhaken. 

Initiatiefnemers Beschikbare informatie/onderzoeken delen.  

Initiatiefnemers Stellen brief om omgeving te vragen deel te nemen aan de KBG en delen deze 
voorafgaand aan de KBG 

Initiatiefnemers Maken tijdslijn voor 2022 om deze bij de volgende bijeenkomst te bespreken. 

Initiatiefnemers Rol van de KBG concreter maken en aangeven hoe we met de uitkomsten van 
de KGB omgaan.  

KBG-leden Reageren uiterlijk vrijdag 25 feb. indien een afzonderlijk lid niet wenst dat zijn 
of haar mailadres gedeeld wordt met de andere KBG-leden 

KBG-leden Input op de opgestelde Spelregels voor de KBG 

KBG-leden Zie geel gemarkeerd verzoek:  
Vinden de KBG-leden het interessant als de initiatiefnemers een specialist 
uitnodigen om toelichting te geven op geluid, slagschaduw e.a. regelgeving? 

AFGERONDE ACTIES 
 

 

n.v.t.  

  

NOTULEN 
 

 

Afkorting 
 

Betekenis 

RES Regionale Energiestrategie  
Informatie: RES Holland Rijnland 

KBG Klankbordgroep 

  

  

https://wijzijnon.nl/de-regionale-energiestrategie/wat-is-een-res


 

 

Agendapunt 
 

Besproken 

Huishoudelijke mededelingen Geen opmerkingen 

Agenda Vraag over deelname, doel en tijdsbesteding. Opmerking of het zin heeft en 
of de klankbordgroep past binnen de verwachtingen. 

Doel van de avond Geen opmerkingen 

Ingekomen berichten Vraag over enquête van gem. Zoeterwoude, hoeveel personen deelgenomen 
hebben, naar wie verstuurd. 

Afmeldingen Geen opmerkingen 

Introductieronde Nu geen onafhankelijk voorzitter, die gaan we zoeken. Voorzitter van Rijnland 
Energie neemt deze rol nu in. 

 Voornaamste opmerkingen om mee te doen: Dichtbij het gebied of in 
Zoeterwoude,  benieuwd wat er gaat gebeuren. Woont aan de ene kant van 
het gebied. Moreel ethisch om mee te praten. Met de buurt gesproken en op 
basis van de avond gaan ze besluiten of deelname wenselijk is. Zorgen over 
uitzicht en geluid. Zorgen over alle ontwikkelingen rondom 
Rijndijk/Zoeterwoude, is heel druk en de zorgen over de leefomgeving. 
Voordelen voor de buurt of laten landen bij inwoners/omgeving of 
mogelijkheden voor de buurt qua energieverbruik. Twee leden van de 
vogelwerkgroep Cronesteyn en monitort de broedvogels. Zorgen bij de 
werkgroep over wat er gebeurd als er windturbines aan de andere kant staan. 
Er foerageren vogels aan de andere kant van de A4 van Cronesteyn. 
Benieuwd naar de mogelijkheden en voornamelijk geïnformeerd te worden. 
Staat veel op het spel t.a.v. aanvliegroutes en leefgebied.  

Gem. Zoeterwoude Heeft aangegeven dat zij geen deelnemer zullen zijn in de klankbordgroep. Ze 
hebben zelf deze keuze gemaakt. Wij kunnen ze wel uitnodigen om zaken toe 
te lichten 

Terugblik & update Reacties over de bijeenkomst: Eenrichtingsverkeer en niet interactief, geen 
geslaagde avond. Gevoel dat hij de vragen niet kwijt kon. Vond het een 
slechte bijeenkomst, geen interactie. Er is gesproken over locaties langs de A4 
en de N11 en vrij snel door gestapt naar de oksel. 
 
Wisselende reacties op deelname aan klankbordgroep 

Terugblik & update Waarom hier? De initiatiefnemers hebben voor beide RES-locaties in 
Zoeterwoude een quickscan gemaakt. Hierbij zijn verschillende wettelijke 
belemmeringen onderzocht voor woningen, buisleidingen, wegen, natuur etc. 
Voor geluid is geen wettelijke afstandsnorm, hiervoor hebben de 
initiatiefnemers een aanname gedaan op basis van ervaring. Binnen deze 
afstand tot woningen zullen zij absoluut geen windturbines plaatsen. 
Daarnaast is er gekeken naar de verschillende ontwikkeling in beide gebieden 
en mogelijke landschappelijke inpassing. Uiteindelijk verwachten de 
initiatiefnemers dat de oksel kansrijker is dan zuidoostelijke locatie in 
verlengde van Watergeuzen (zie ook Website). De initiatiefnemers zijn 
bekend met de flora & fauna in Cronenstein, dit is een aandachtspunt wat 
later concreet onderzocht dient te worden. 

Spelregels Belangrijk vooraf transparant over te zijn. De KBG én initiatiefnemers 
beslissen niet of er wel of geen windpark komt, die keuze ligt bij de gemeente 
Zoeterwoude en provincie Z-H. 

 Staat in de KG regels: “positief kritisch” daarmee wordt bedoelt bijdrage aan 
de KBG, absoluut niet positief kritisch ten opzichte van het windpark. 

https://www.eneco.nl/over-ons/wat-we-doen/duurzame-bronnen/windpark-zoeterwoude-a4-n11


 

 

 Vraag: Aan wie rapporteert de KBG? De notulen en presentatie komen op de 
website en gedeeld met de gemeente.   
 
 
De KBG heeft geen formele status, kan wel adviezen uitbrengen aan 
gemeente en andere bevoegde gezagen. Is ook niet wettelijk verplicht, de 
initiatiefnemers zien de KBG als een mogelijkheid om uitgebreid met de 
omgeving in gesprek te gaan. KBG-leden behouden, als het initiatief in een 
formeel traject komt het recht om bezwaar te maken. 

 Constatering door KBG-lid. Vraag waarom meer windturbines -> dit is een 
keuze van de (door de inwoners gekozen) gemeenteraad van Zoeterwoude. 
KBG en initiatiefnemers gaan niet over dit kader. Wel over de uitwerking, 
specifieke plaats en invulling hoeveel hoogte molens en voordelen voor de 
omgeving. 

 VERZOEK: Er is geen technologiekeuze gemaakt, is het mogelijk om 
verschillende scenario’s te maken over formaat of voor geluid / slagschaduw. 

 De agrariërs met grond missen we nog. De omwonenden zijn nog beperkt 
aanwezig.   

 Vraag: Hoeveel molens in het gebied? -> twee tot vier 

 Is het een idee om opnieuw een brief te sturen naar de omgeving? Met 
verzoek om deel te nemen aan de KBG, met boodschap: als gedachte wat 
levert het de omwonenden op?  

 Vrijdag deadline voor het melden om niet het e-mailadres te delen.  

 Voorkeur fysiek afspreken.  

Onafhankelijk voorzitter Puur voor technisch gespreksleider, moet de discussie leiden, iedereen het 
woord geven. Komt de kwaliteit van het gesprek ten goede.  

Vervolgbijeenkomsten KBG-leden spreken onderling eerst af 

 Vervolgbijeenkomst bij voorkeur fysiek. 

  

  

AANVULLEND Naar aanleiding van vraag welke informatie is er beschikbaar? 
 

Initiatiefnemers Hebben anders dan de getoonde kaart geen onderzoeken uitgevoerd 

RES-regio Holland Rijnland / 
gemeente Zoeterwoud 

- Formeel startpunt Energieakkoord Holland Rijnland 2017-2025 
- Informatie over het RES-traject – www.wijzijnon.nl 
- Uitgevoerde PlanMER door RES Holland Rijnland - PlanMER - Op naar 

Neutraal (wijzijnon.nl) 
 
Op deze wijzijnon.nl staat erg veel achtergrondinformatie over de historie, 
onderzoeken, bestuurlijke keuzes etc.   

 

https://hollandrijnland.nl/wp-content/uploads/2016/06/20170927-Energieakkoord-Holland-Rijnland-2017-2025-definitief.pdf
http://www.wijzijnon.nl/
https://wijzijnon.nl/documenten/planmer
https://wijzijnon.nl/documenten/planmer

